



先進運動會 2016 - 長跑比賽 Masters Games 2016 - Distance Run Competition 抽籤結果 Balloting Results

女子戊組 (Women's E Grade) 活動編號 (Activity No.): 40443575 正選參加者名單 (Successful Applicants) 名額 (Quota): 35 人 (Players)

陳潔嫺 CHAN KIT HAN ANGELA	陳麗芳 CHAN LAI FONG	陳文慧 CHAN MAN WAI	陳小寶 CHAN SIU PO	CHAN WAI KWAN, CHRISTINE
陳婉兒 CHAN YUEN YEE TERESA	張攸雪 CHANG YUHSUEH	鄭文香 CHENG MAN HEUNG	鄭詠思 CHENG WING SEE	張恩瑋 CHEUNG YAN WAI
張蓉 CHEUNG YUNG	詹綺妮 CHIM YEE NI	朱韻茵 CHU WAN YAN GLORIA	徐曉嵐 CHUI HIU NAM	崔敏華 CHUI MAN WAH
馮素英	高潤媚	郭淑雯	林婷	梁慧珊
FUNG SO YING	KO YUN MEI	KWOK SUK MAN	LAM TING	LEUNG WAI SHAN
呂佩儀	文鳳玲	吳妙玲	柯麗萍	譚杏美
LUI PUI YEE	MAN FUNG LING	NG MIU LING	OR LAIPING	TAM HANG MEI
田文懷	TSUI WAI KUEN	黃靜儀	黃凱欣	黃文英
TIN MAN WAI		WONG CHING YEE	WONG HOI YAN	WONG MAN YING
黄美英	黄淑芬	楊莉	易桂蘭	趙萍
WONG MEI YING	WONG SHUK FAN	YANG LI	YIK KWAI LAN	ZHAO PING

注意事項

- 1. 主辦機構將以郵寄/傳真/電郵方式通知各正選中籤者·如因報名者提供的通訊地址錯誤或不 詳以致郵遞延誤,主辦機構恕不負責。
- 2. 正選中籤者須於下述繳費期內,到康樂及文化事務署(康文署)轄下各區康樂事務辦事處(辦公時間內)或設有康體通服務的康體場地繳交報名費用,並須攜同中選通知書、身份證明文件 (正本或副本),以供核實個人資料。
- 3. 如正選中籤者於繳費期過後仍未繳費,則作棄權論。如在正選中籤者繳費期過後仍有餘額,主辦機構將於下述限期內在各分區康樂事務辦事處公開接受報名,名額先到先得。

Points to Note

- 1. Successful applicants will be notified of the results by post/fax/e-mail. The Organiser shall not be responsible for the postal delay due to the incorrect or incomplete correspondence address provided by an applicant.
- 2. Successful applicants shall bring along their notification letter, identity document (original or copy) and enrolment fee to any of the District Leisure Services Offices (DLSOs) of the Leisure and Cultural Services Department (LCSD) (during office hours) or recreation and sports venues with Leisure Link services for verification of personal particulars and payment of enrolment fee within the following payment period.
- 3. Successful applicants who do not pay within the payment period will be regarded as having forfeited the right to participate. If the places are still available after the payment deadline for successful applicants, the Organiser will accept open enrolment on a first-come-first-served basis during the following period at all DLSOs.

項目 Event	正選中籤者 繳費期 Payment Period for Successful Applicants	候補中籤者 繳費期 Payment Period by Waiting List Applicants	公開候補期 Period for Open Enrolment
長跑 Distance Run	19 – 26/9/2016	不適用 Not Applicable	6 – 7/10/2016